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L'Ajuntament aporto 50 .000  
pessetes a la Marató de TV3 

d'enguany
L ’A ju n tam en t de  Q u a rt h a  ap o rta t 5 0 .0 0 0  p e sse te s  a la 

M ara tó  de T V 3 , q u e  e n g u a n y  ha  cé lé b râ t el seu  d esè  a v 
v ersari re cap tan t fo n s  p e r  d e s tin a r- lo s  a llu ita r  co n tra  el 

sida.
La Marató d ’enguany s ’ha dut a terme el dium enge 16 de 
desembre i, tal com ha passai en totes les edicions anteri- 
ors, ha estât tot un èxit, tant pel que fa al nombre de volun- 
taris participants corn per la resposta dels catalans, que no 
van parar de trucar al telèfon habilitai per fer els donatius, 
tancant-se la diada després de 16 hores ininterrompudes 
-de les 10 del rnati del diumenge a les 2 de la matinada del 
dilluns- amb prop de 700 milions de pessetes recaptats, 
una xifra rècord que ben segur contribuirà a impulsar la 
investigado per combatre la malaltia.
L’ediciô d ’enguany s’ha dedicat al sida perqué la lluita 
contra la malaltia necessita recursos per fer avançar la 
investigado biomèdica -per trobar una vacuna eficaç 
contra el VIH, per trobar fàrmacs que evitin la progressió 
de la malaltia en les persones infectades i per millorar els 
tractaments disponibles i que no facin perdre qualitat de 
vida al pacient, perqué és una malaltia que es pot evitar i 
la millor eina per fer-ho possible és la inform ació i perqué 
els pacients de sida, les persones séropositives i els seus 
familiars necessiten el suport i l ’ajut de la societat.
Tot i ser una malaltia transmissible que ja  ha provocai 
més de 20 milions de morts arreu del món i que encara 
ara continua essent mortai, la infecció es pot evitar: fent 
servir preservatius per evitar el contagi sexual i évitant el 
contagi sanguini procurant no compartir estris com agu- 
lles, màquines d ’afaitar, raspalls de dents..., mentre que 
en el cas de la transmissió mare-fili, el rise d ’infecció del 
nadó es pot evitar si a la mare se li diagnostica la infecció 
i és tractada a temps.
Pel que fa a la investigació biomèdica, cal assenyalar que 
de moment cap fàrmac no ha pogut eradicar el VIH del 
cos un cop hi ha entrât i que els medicaments disponi
bles, el anomenats antivirals, només eviten que el virus es 
repliqui, és a dir, mantenen el virus a ratlla i conserven el 
sistema immunologie del malalt, que, a canvi, pateix un 
efectes secundaris en ocasions molt greus.
Finalment, és necessari ressaltar que les persones infecta
des pel VIH o que pateixen la malaltia han de ser tractades 
amb el mateix respecte i normalitat que qualsevol altra 
persona sana o malalta i aixó s’aconsegueix sobretot amb 
informació, per aquest motiu la Marató ha volgut recordar 
que el perill és el virus, no les persones que pateixen el 
sida o que són séropositives.

L'Ajuntament insta Foment a 
arranjar el ferm de la variant de 

la N-ll
Amb l’objectiu de millorar la seguretat deis vehicles que 

circulen per la variant de la N-II, l’alcalde de Quart, Pere 
Cabarrocas, va enviar el passat 4 d ’octubre una carta a la 
Delegació de Carreteres de l’Estat a Girona en la qual ins
tava al Ministeri de Foment a arranjar el ferm d ’aquesta 
via així com a millorar la senyalització que hi ha a la sor- 
tida nord, que s’utilitza per anar al Santuari deis Angels, 
Girona i Quart, i a netejar tots els senyals i rétols indicatius 
que no es veuen bé a causa deis grafitis que s’hi han fet. 
En la seva misiva, Cabarrocas diu que l’Ajuntam ent de 
Quart ha rebut nombrases queixes d ’usuaris de la  variant 
de la N-II pel mal estat en qué es troba el ferm i, en aquest 
sentit, assegura que eli mateix ha comprovat que fins i tot 
i ha forats provocáis pel despla^ament del quitrá.
Després d ’advertir que aquest desperfectes poden ocasio
nar accidents greus, l ’alcalde requereix el M inisteri de 
Foment a reparar-los i restablir “la qualitat del ferm , que 
és propi d ’uria carretera nacional’’.
L’alcalde també comenta que, “degut a una senyalització 
deficient, incomplerta o mal situada ”, molts vehicles surten 
per error de la variant de la N-II per la sortida nord i agafen 
la carretera que va ais Angels i quan volen canviar de sentit 
per rectificar Ferrar provoquen molésties i situacions de 
perill, sobretot si són tràilers o camions de gran tonatge 
“perqué no tenen espai per girar fins que són a Can Mas- 
crol i, en alguns casos, han hagut de recorrer fin s  i tot els 
12 quilòmetres per anar a girar al Santuari deis A ngels”. 
Cabarrocas lamenta que, tot i que l’octubre de 1998 ja 
va trametre un escrit exposant aqüestes deficiéncies, no 
s’hagi fet res per solucionar el problema, que “passa per 
co llocar els senyals d ’una manera més clara i precisa i 
amb antelació suficient per poder preparar el g ir ”. 
Finalment, l ’alcalde diu que també és convenient netejar 
els senyals de transit i rétols indicatius de la variant de la 
N-II i treure els grafitis que hi ha perqué impedeixen que 
puguin veure’s correctament.
Cal indicar que F alcalde de Quart no és 1 ’ únic que reclama 
que s ’arregli el paviment de la variant de la N-II. En 
aquest sentit, assenyalar que el passat novembre, els alcal
des deis cinc municipis per on passa carretera -C elra , For- 
nells de la Selva, Sant Juliá de Ramis, G irona i Quart- van 
lamentar la falta de m anteniment d ’aquesta via, van aler
tar del perill que suposa per ais usuaris l ’estat del ferm i 
van reclamar una actuació urgent per refer el paviment. 
Els alcaldes denuncien el fet que, tret de tapar forats i 
posar-hi pedaqos, no s’hagin fet obres de m antenim ent a la 
variant des de la seva inaugurado el 27 de mar^ de 1993, 
el que augmenta la perillositat de la carretera, i assenyalen 
que un deis trams que es troba en pitjors condicions és


